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Onderwerp 
Enkelvoudig eenjarig aanbestedingstraject cultuureducatie omzetten naar een tweejarig 
aanbestedingstraject. 
 
Samenvatting 
Stichting ICO Centrum voor Kunst en Cultuur (hierna ICO genoemd) is voor de basisscholen in onze 
gemeente de belangrijkste partner in het vormgeven van cultuureducatie. Na een jarenlange 
subsidierelatie zijn we in 2019 overgegaan naar een jaarlijkse (enkelvoudige) inkooprelatie. Het is 
voor de scholen, het ICO en de gemeente een arbeidsintensieve manier van werken. Daarnaast kan 
een inhoudelijke tegenvaller of een financieel overschot/tekort niet of niet makkelijk worden 
meegenomen om vereffend te worden met het jaar erop.  
 
Scholen zijn gewend om in lange doorgaande lijnen te werken, zowel inhoudelijk als financieel. Een 
programma van eisen dat uit twee jaren bestaat is daarbij wenselijk en passend. Het najaar is het 
natuurlijke moment om hierover een besluit te nemen. Dan wordt het programma van eisen voor het 
komende jaar (en na positief besluit twee jaar) opgesteld (in samenspraak met het onderwijs). 
Vervolgens wordt het tweejarige inhoudelijke programma van eisen met offerte van het ICO in het 
voorjaar ter besluitvorming achtereenvolgens voorgelegd aan het onderwijs en het college. 
 
Voorstel 
1. Het college besluit om het enkelvoudig eenjarig aanbestedingstraject cultuureducatie om te 
zetten naar een tweejarig traject. 
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TOELICHTING B&W-ADVIES 
 
1. Inleiding en perspectief 
Stichting ICO Centrum voor Kunst en Cultuur (hierna ICO genoemd) is voor de basisscholen in onze gemeente 
de belangrijkste partner wanneer het gaat om het inhoudelijk en beleidsmatig vormgeven van cultuureducatie. 
Na een jarenlange subsidierelatie zijn we in 2019 overgegaan naar een (enkelvoudige) inkooprelatie. Hierdoor 
kunnen we in samenspraak met het onderwijs heel precies aangeven welke producten er voor een bepaalde 
periode nodig zijn en worden afgenomen. Het maakt ook inzichtelijk welke aanbestede onderdelen wel of niet 
worden afgenomen door het onderwijs (middels eindrapportage). Dit levert sturingsinformatie op die gebruikt 
wordt in de nieuwe aanbestedingsprocedure. 
 
In 2019 is in het bestuurlijk overleg tussen gemeente en ICO besloten om over te gaan van een eenjarig 
enkelvoudige aanbestedingstraject naar een tweejarig enkelvoudig aanbestedingstraject. Het ICO heeft een 
offerte ingediend op basis van een tweejarig programma van eisen. We zijn echter slechts akkoord gegaan met 
de offerte voor een half jaar (tot en met 31 juli 2020). Op deze wijze kon worden overgestapt van een 
enkelvoudige aanbesteding die overeenkwam met een boekjaar, naar een schooljaar. Zowel het ICO als de 
gemeente zijn van mening dat het onderwijs inhoudelijk verantwoordelijk is voor de kwaliteit van onderwijs. Door 
deze ombuiging kunnen we de scholen in onze gemeente beter betrekken bij de aanbesteding en hen de positie 
geven die passend is in dit proces.  
  
We hebben bewust gekozen voor een jaarlijks aanbestedingstraject, zodat iedere partner zijn rol in het proces 
leert kennen en vervolgens oppakt. Inmiddels hebben we twee cycli afgerond (schooljaar 2020-2021 en 2021-
2022) en willen we graag overstappen naar een tweejarig enkelvoudig aanbestedingstraject. We willen deze 
wijziging omdat scholen gewend zijn om in lange doorgaande lijnen te werken, zowel inhoudelijk als financieel. 
Tevens ondervangen we hiermee een arbeidsintensieve manier van werken voor de scholen, het ICO en de 
gemeente. Daarnaast kan een inhoudelijke tegenvaller of een financieel overschot/tekort niet of niet makkelijk 
worden meegenomen om vereffend te worden met het jaar erop. Uit de rapportage en jaarverslag (zie bijlage) 
van het schooljaar 2020-2021 blijkt een overschot van € 7.404,- die mede door de coronacrisis niet ingezet kon 
worden. Dit bedrag wordt niet ingezet voor het doel waarvoor het bestemd was en vloeit terug naar de 
algemene middelen van de gemeente. 
 
Dit najaar willen we een programma van eisen opstellen voor de schooljaren 2022-2023 en 2023-2024 (de 
financiële inzet van het onderwijs willen we hierin meenemen). De inhoud van het aanbestedingstraject wordt 
met het onderwijs opgesteld en vastgesteld in het directeurenoverleg en het LEA dat twee keer per jaar door de 
gemeente wordt georganiseerd. Het aanbestedingstraject omvat de volgende stappen:  
1. Het programma van eisen wordt in overleg met het onderwijs opgesteld en vastgesteld (najaar 2021).  
2. De offerte van het ICO op basis van het programma van eisen wordt vastgesteld door het onderwijs 
    (voorjaar 2022).  
3. Er wordt (voor het gemeentelijk deel) om een bestuurlijk besluit van het college gevraagd (voorjaar 2022).  
4. De monitoring van de uitvoering (voorjaar 2023, najaar 2023 en voorjaar 2024). 
5. De afrekening op basis van de eindrapportage van de aanbestedingstraject schooljaren 2022-2023 en 
    2023-2024 (najaar 2024). 
  
. 
2. Argumenten 
 
1.Het is voor alle betrokken partijen efficiënter om het aanbestedingstraject op deze wijze in te richten. 
2.Het draagt bij aan een betere kwaliteit van onderwijs bijvoorbeeld doordat er beter op de inhoudelijke planning 
   ingespeeld kan worden. 
3.Het onderwijs is in het directeurenoverleg en het LEA meegenomen in de wijziging van een éénjarig naar een 
   tweejarig aanbestedingstraject en zijn akkoord.  
 
3. Kanttekeningen 
 
N.V.T.  
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4. Advies 
 
Financiën Ja ☒              Nee ☐  
Akkoord. 
 
 
Juridische Zaken Ja ☐              Nee ☒ 
 
 
HRM Ja ☐              Nee ☒ 
 
 
Communicatie Ja ☐              Nee ☒ 
 
 
Derden Ja ☒              Nee ☐ 
Maurice Bathoorn van inkoop is akkoord. 
 
 
5. Uitvoering 
 
N.V.T. 
 
6. Besloten behandelen 
 
N.V.T. 
 
 
7. Bijlage(n) 
 

1. Jaarrapportage ICO (in PVE) schooljaar 2020-2021 
2. Eindrapportage aanbesteding ICO schooljaar 2020-2021 
3. Jaarverslag Cultuurmenu schooljaar 2020-2021 

 


